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Saksnr. Utval Møtedato
043/22 Utval for næringutvikling og drift 07.09.2022

Meldingar til utval for næringsutvikling og drift
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Meldingar vert tekne til orientering.

Utval for næringutvikling og drift 07.09.2022:

Handsaming:
Eric Lithun-CEO Elfly AS orienterte om utvikling av el-fly på sjø.

Tove Hagenes-hovudprosjektleiar Samfunnsutvikling orienterte om Mongstadprosjektet fase 2.

Hans Kristian Dolmen-rådgjevar Plan og analyse orienterte om interkommunal plan for sjøareal.

Utvalsleiar Stian Lavik-KRF sette fram følgjande framlegg til vedtak:

Utval for næringsutvikling og drift takkar for gode orienteringar.

Utval for næringsutvikling og drift ser med interesse på utviklinga innan el-fly på sjø, og ønskjer at 
Alver kommune vurderer å skriva ein intensjonsavtale med aktørar som kan tilby pilotprosjekt rundt 
fleksibel miljøvenleg mobilitet i vårt område. 
Utvalet er glad for å høyra at kompetanseprosjektet på Mongstad ber frukter, og at fase 2 no er i 
gang. Utvalet ønskjer ei ny orientering når ein ser endeleg resultat av prosjektet. 
Utval for næringsutvikling og drift er glad for at det er framdrift på den interkommunale planen for 
sjøareal. Utvalet peikar på viktigheita av å i planen peika på motsetninga mellom statleg vilja politikk 
om vekst i oppdrettsnæringa og strenge reguleringar - utan særleg mogelegheiter for gradvis 
måloppnåing. Det er viktig at timeplanen held for prosessen framover.

Utvalet vedtok samrøystes S. Lavik sitt framlegg.

ND- 043/22 Vedtak:
Utval for næringsutvikling og drift takkar for gode orienteringar.

Utval for næringsutvikling og drift ser med interesse på utviklinga innan el-fly på sjø, og ønskjer at 
Alver kommune vurderer å skriva ein intensjonsavtale med aktørar som kan tilby  pilotprosjekt rundt 
fleksibel miljøvenleg mobilitet i vårt område. 

Utvalet er glad for å høyra at kompetanseprosjektet på Mongstad ber frukter, og at fase 2 no er i 
gang. Utvalet ønskjer ei ny orientering når ein ser endeleg resultat av prosjektet. 
Utval for næringsutvikling og drift er glad for at det er framdrift på den interkommunale planen for 



sjøareal. Utvalet peikar på viktigheita av å i planen peika på motsetninga mellom statleg vilja politikk 
om vekst i oppdrettsnæringa og strenge reguleringar - utan særleg mogelegheiter for gradvis 
måloppnåing. Det er viktig at timeplanen held for prosessen framover.

Politisk handsaming
Saka skal avgjerast i utval for næringsutvikling og drift.

Saksopplysningar:
Det vert lagt fram følgjande meldingar og orienteringar i møte 07.09.2022:

- Mongstad-prosjektet fase 2 – orientering v/Tove Hagenes-hovudprosjektleiar Samfunnsutvikling

- Interkommunal plan for sjøareal – status v/Hans Kristian Dolmenrådgjevar Plan og analyse


